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Algemene Vergadering v/d IJsclub op 12 Nov 1956 in Cafe G. Oord 
 
Volgens precentielijst waren aanwezig 15 leden. 
 
Om ± half negen opent de voorz. G. Oord de vergadering en roept de leden een 
hartelijk welkom toe. Hij vindt het jammer dat zoo weinig leden de vergadering 
bezoeken en zegt dat ieder in ’t belang van de IJsclub mag voorstellen wat hij op ’t 
hart heeft. 
 
Notulen.  De notulen v/d vorige algemene vergadering worden na door de secretaris 
te zijn voorgelezen onveranderd goed gekeurd en door de voorz. als zoodanig 
ondertekend. Bij de ingekomen stukken is de beschrijvingsbrief van de Algemene 
Vergadering van de Bond welke gehouden zal worden op 17 nov. a.s. Daar niemand 
naar Leeuwarden wil wordt hiervoor geen afgevaardigde benoemd. 
Verder is een aanbieding voor een boekwerk van de laatst gehouden Elfstedentocht 
waarvoor ook geen gegadigden zijn. 
 
Jaarverslag Secretaris. Het verslag welk door de secr. wordt voorgelezen wordt ook 
onveranderd goedgekeurd. 
  
Verslag penningmeester. Uit het jaarverslag hiervan blijkt dat met een saldo van  
ƒ 129,80 dit jaar wordt afgesloten. Uit het verslag van de fin. commissie blijk dat de 
boeken en rekeningen in orde zijn bevonden waarop de Vergadering het financiële 
beleid van onze penningmeester goedkeurt. 
 
Bij de bestuursverkiezing worden de aftredende leden nl. L.H. Hepkema – W. de 
Jong en Y de Jong herkozen. Voor één lid v/d fin. comm. wordt voor het aftredende 
lid G. Tadema benoemd de heer A. de Vries. 
 
Winterprogramma. Hierover vraagt eerst het woord de heer Reijnders. Deze zegt dat 
volgens hem te weinig contact met de leden is en geeft een verslag over de 
feestavonden van Plan Zuid te Heerenveen. Hij stelt voor een comm. te benoemen 
die een ledenwerfactie op touw zetten met als sluitstuk een Contactavond n.l. 
amateursavond en een verlichte baan. Voor deze actie stelt hij z’n geluidsinstallatie 
beschikbaar. De heer Wink van Badpavilioen zegt dat hij voor de contactavond zijn 
zaal gratis beschikbaar stelt en verder dat hij de prijzen voor de amateurs geeft welk 
gezegde met een aplausje wordt begroet. 
De voorz. G. Oord wijst voor de comm. aan de leden Reijnders en A. de Vries waarbij 
inkomt het bestuurslid K. Adema welke deze functie aannemen een plan zullen 
opstellen om de propeganda te zullen voeren. 
 
Rondvraag. Hierbij komt het sneeuwschoonmaken v/d baan tersprake want zooveel 
sneeuw er de afgelopen winter was gevallen en steeds alle dagen de baan weer 
onder de sneeuw, was het bijna niet te doen de baan in rijconditie te houden. 
Geinformeerd zal worden of er ook betere sneeuwschuivers zijn te krijgen. 
 
Sluiting. Niets meer aan de orde zijnde sluit de Voorz. de vergadering wenscht dat de 
ledenwerfactie goed mag slagen. 
 
                Sec         L.H. Hepkema 
 Voorz     C. Seinstra  


